

## VILLA FOR SALE



Le Bar-sur-loup  
Le Bar Sur Loup,  
Provence-Alpes-Cote  
d'Azur  
France

**Asking Price**  
**€1,950,000**

|           |                 |             |                      |
|-----------|-----------------|-------------|----------------------|
| Bedrooms  | <b>3</b>        | Year Built  | <b>0</b>             |
| Bathrooms | <b>2</b>        | Date Listed | <b>03/12/2025</b>    |
| Size      | <b>646 Sq M</b> | Listing ID  | <b>GL-1762747822</b> |

Listed by: Unique Living

For more information, visit:  
<https://www.globallistings.com/12039211>

## Overview

### Mas Provencal

Dieses fantastische Gebäude liegt zwischen Grasse und Vence und ist ein Wahrzeichen des Dorfes Bar Sur Loup. Ursprünglich war es ein Kloster, das später in eine Konservenfabrik für Olivenkrüge umgewandelt wurde, bevor es zu einer der besten gastronomischen Adressen der Region wurde. Das Anwesen im provenzalischen Stil bietet einen Panoramablick auf die Landschaft. Es verfügt über mehrere Steinkamine, wunderschöne, hohe Decken mit Holzbalken und beeindruckende Steinmauern.

Die grosszügigen Innenräume eignen sich perfekt für ein Restaurant, ein BB oder ein Wohnprojekt. Absolut einzigartig!

### Large authentic Provencal Mas

Situated between Grasse and Vence, this fantastic building is emblematic of the village of Le Bar Sur Loup. The building was originally a monastery that was later transformed into an olive jar cannery and then became one of the best gastronomic addresses in the region.

The imposing building offers large panoramic views on the lush countryside and is rich with provencal style flair and features several stone fireplaces, wonderful and high ceilings with exposed beams and impressive

stone walls.

The generous interiors are perfect for a restaurant, a BB or a housing project. Absolutely unique !

**Contact**

**Email**

**Phone**

**[serge@uniqueliving.com](mailto:serge@uniqueliving.com)**